
Zápis z Valné hromady členů Spolku přátel a chovatelů koní PRE  
webová  konference přes aplikaci ZOOM (Lucie Hostovská), 

 11. 11. 2021, 19:00 hod. 

 

Přítomni: 
Představenstvo: 

Hana Dvořáková  
Lenka Hartvichová  
Veronika Rutová 
Lucie Hostovská 
Pavla Sokolová  

 
Revizní komise 

Andrea Víznerová  
 
Ostatní členové 

Jiří Sokol 
Šárka Kopecká 
Radka Šichanová 
Pavlína Kubátová 
Zdeňka Štojdlová 

 

Program 

1. Činnost Spolku v r. 2020/2021 

2. Zpráva o financování Spolku 

3. Zpráva revizní komise o hospodaření Spolku za r. 2020 

4. Plán aktivit na r. 2022 

5. Mapotic – ukázka 

6. Kam Spolek směřuje-plány do budoucna 

7. Zhodnocení činnosti představenstva 

 

 

1. Zpráva o činnost Spolku v r. 2020/2021 (Pavla Sokolová) 

o Shrnutí ujednání ze setkání s prezidentem Spolku p. Janem Sukem dne 29.2.2020 na Jítravském dvorci 

o 13.7.2020 - Valná hromada Spolku  

 Zvolení nového představenstva Spolku: Hana Dvořáková, Lenka Hartvichová, Lucie Pešková 

(Hostovská), Veronika Rutová a Pavla Sokolová 

 Schválení nových stanov 

 Změna sídla Spolku 

o Srpen/září 2020 – představení nového představenstva Spolku a zahájení jeho činnosti 

o Pravidelné schůzky představenstva (min 1x / měsíc) on-line, z každé schůzky proveden zápis 

o Nábor nových členů Spolku  

  schvalování 1x měsíčně na schůzce představenstva 

 podmínky členství jsou stanoveny ve stanovách Spolku, roční členský poplatek 1000 Kč pro 

chovatele/majitele, 500 Kč pro přítele 

  v současné době má Spolek 36 členů 



o Organizování vzdělávacích seminářů - webinářů 

 Veronika Živnová - koně PRE historie, současnost, trendy a nejvýznamnější španělské chovy - 4 

díly. Záznam semináře je k dispozici za poplatek. 

 Zdeňka Štojdlová - krmení koní 2 díly. Záznam semináře je k dispozici za poplatek 

 Aida Huertas - předvedení PRE na výstavě. Záznam semináře je k dispozici za poplatek 

 Poskytování pravidelných informací a novinek z ANCCE, chovů PRE, národních a mezinárodních 

výstav, soutěží - na členských stránkách Spolku na FB 

 

 Celkově 40 účastníků v roce 2020, 107 účastníků webinářů v roce 2021 

 

 

o Dny španělských koní 2021, Dvůr Nové Zámky u Litovle 

 12.6.2021 - uchovňovací svod  

  komisař ANCCE Jaime Chapa 

 účast na svodu 7 klisen a 7 hřebců 

 doprovodný program - předvedené PRE v různých disciplínách 

 13.6.2021 - seminář na téma předvedení koně PRE na výstavě  

 rozhodčí ANCCE Antonio Vasquez Fernandez 

 účast 5 koní 

 Záštita španělského velvyslanectví a osobní účast velvyslance 

 Prezentace akce v časopisech Jezdectví, Koně a lidé a Eques(Slovensko) 

 

2. Finanční zpráva (Hana Dvořáková) 

 
 



     

3. Zpráva revizní komise o hospodaření Spolku (Andrea Víznerová) 

o Finanční zpráva - kontrola hospodaření Spolku. Hospodářský výsledek k 31.12.2020 16.730,55 Kč   

Žádné účetní nedostatky nebo nedostatky v dokumentaci vznik mírné finanční rezervy.  

 

o  Zhodnocení činnosti Spolku   -  žádné nedostatky. 

 

o Závěr - doporučení pro další činnost: 

 zachování/vytváření finanční rezervy propagace Spolku  

 vzdělávání v oblasti chovu koní PRE, sportu, výstav 

 příprava a spuštění webových stránek 

 poradenskou a administrativní pomoc chovatelům při komunikaci s ANCCE a administrativními úkony  

 sledovat a upozorňovat na dění v ANCCE 

 poskytovat ANCCE výstupy za Českou Republiku 

 

4. Plán aktivit Spolku na r. 2022 (připravila Lenka Hartvichová, přednesla Hana Dvořáková) 

 

1. Banner Spolku 

o Prezentace Spolku na akcích typu chovatelských  výstav ,prezentace plemene, ukázky španělských koní. 

o Žádost o pomoc v řadách členů Spolku - pokud znáte někoho kdo bannery vyrábí, nebo grafika který by 

nám pomohl s návrhem  

 

2. Účast na výstavách   

o Předvedení PRE koní v chovatelských ukázkách na ruce nebo na lonži 

o Agrotech Brno, Kůň v Lysé nad Labem, Propet Brno,…… 

o Finanční podpora:  pořadatelé akcí, Ministerstvo zemědělství (prostřednictvím ASCHK) 

o Zájem mezi chovateli o účast na akcích ? 

 

3. Webové stránky  

o Prezentace Spolku a PRE 

o Členský přístup pro členy Spolku 

o Žádost o pomoc při tvorbě stránek za strany členů Spolku vítána  

   

 

4. Pokračování webinářů: 

o Krmení koní se Zdeňkou Štojdlovou 

o Další témata? 

 

5. Příprava svodu koní 2023  

o Zahájení příprav po letních prázdninách 

o Výběr termínu, areálu, komunikace s ANCCE, příprava doprovodného programu 

 

6. Morfologická výstava pod patronátem ANCCE 2023 

o Se španělským rozhodčím 

o Pravděpodobně by byla spojená se svodem 

o Zájem ze strany chovatelů? 

 

 



 

5. Ukázka Mapoticu (Veronika Rutová) 

 

 

6. Plány Spolku do budoucna (diskuze) 

 

o Šárka Kopecká poskytla odkaz na reklamku, která dělá bannery (v Rakovníku) 

 

o Zdeňka Štojdlová nabídla pomoc při grafické přípravě banneru  

 

o Pavlína Kubátová: pro majitele PRE návrh na účast na menších regionálních akcích - předvedení na ruce, 

jezdecké ukázky,… 

 

o Šárka Kopecká: Návrh na předvedení PRE v rámci working equitation 20. - 22. 5.2022 (Kralovice) 

 

o Hana Dvořáková, Lenka Hartvichová : Návrhy pro majitele PRE, kteří chtějí vystavovat:  ANCCE pořádá od 

r. 2020 každý rok on-line výstavu koní. Majitel svého koně natočí podle instrukcí a video pošle v termínu 

do ANCCE. Získá zpětnou vazbu od hodnotitele. Může to být motivace pro další zlepšování. Možnost 

zaslat na spolek, poskytneme poradenství. 

 

o Diskuze na téma svod a morfologická výstava v ČR 2023, varianty probere představenstvo na svých 

pravidelných schůzkách 

 svod společně s výstavou - 2 denní akce nebo 

 dvě oddělené akce 

Místo akce bude vybráno tak, aby bylo všem přístupné. Mělo by být někde v Čechách (vzhledem k tomu, 

že svod 2021 se odehrával a Moravě), ale musí tam být dostupný kompletní servis, tým, za přijatelnou 

cenu. V Nových Zámkách zajišťovali členové představenstva a dobrovolníci z regionu, bez nároku na 

odměnu. 

 

o Návrh udělat v r. 2022 neoficiální setkání majitelů PRE s koňmi, možnost si vyzkoušet předvedení koně v 

cizím prostředí, mezi ostatními koňmi, sdílet zkušenosti, rady apod. Podobná setkání dělá asociace 

v Rakousku. 

Představenstvo bude zvažovat další možnosti, jak podpořit členy v oblasti vzdělávání vztahujícímu se k 

vystavování koní, tak, aby náklady na tuto akci byly co nejpřijatelnější. 

 



o Dotaz Šárka Kopecká: může být členem Spolku také majitel křížence PRE? Odpověď, ano, ale pouze jako 

přítel. Spolek je odnoží ANCCE v ČR, ANCCE je asociace chovatelů čistokrevných PRE.  

Kříženec PRE se za určitých okolností může mít vystoupení na akci Spolku: například hispanoarab v 

disciplíně doma vaquera nebo garrocha 

 

o Veronika Rutová: Počty PRE v ČR: dle informací, které má Spolek k dispozici je v ČR 231 PRE: 103 klisny, 

78 hřebců, 50 valachů. Čísla shromažďuje Veronika Rutová. Chybí jí průběžné informace od majitelů. 

ANCCE tyto údaje neposkytuje kvůli GDPR. Zdrojem informací by mohla být i ústřední evidence koní 

(ÚEK), ale mnoho majitelů dovoz koně nebo narození hříběte ÚEK nehlásí 

 

o Zhodnocení činnost představenstva - majitelé oceňují pomoc při přepisech koní 

 

                        Poděkování členům za podporu činnosti spolku. 

 

Zápis z Valné hromady provedla Pavla Sokolová 

 

 

 

 

 

 

 

 


